

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

AG/DOC/5/AUT/2
13 April 1983

Special Distribution

AGRICULTURE DOCUMENTATION

INVENTORY OF NON-TARIFF MEASURES

Measures and Mechanisms Influencing Exports

AUSTRIA

Note by the Secretariat

The Austrian Government had provided information on measures of relevance for the AG/DOC/5 series, in document L/5102/Add.13 and Supplement 1, respectively of 22 January 1982 and 19 May 1982, covering the legal basis, the incidence on prices, and the modalities of export subsidies in the sectors of milk and dairy products, meat and cattle and grains. An update of the information on agricultural subsidies, along with more recent statistics, has now been provided in document L/5449/Add.7, dated 12 April 1983.

DOCUMENTATION CONCERNANT L'AGRICULTURE

CATALOGUE DES MESURES NON TARIFAIRES

Mesures et mécanismes qui influent sur les exportations

AUTRICHE

Note du secrétariat

Le gouvernement autrichien a fourni dans les documents L/5102/Add.13 et Suppl.1 des 22 janvier et 19 mai 1982 respectivement des renseignements sur des mesures visées par la série AG/DOC/5. Ces renseignements portent sur les fondements juridiques, l'incidence sur les prix et les modalités des subventions à l'exportation dans les secteurs du lait et des produits laitiers, de la viande et du bétail, ainsi que des céréales. Le document L/5449/Add.7 du 12 avril 1983 contient une mise à jour des renseignements sur les subventions agricoles, ainsi que des statistiques plus récentes.